
در ســـال های اخیر نگاه مدیران دانشـــگاه آزاد اسلامی به 

ورزش کشتی و حضور پرقدرت در رقابت های لیگ برتر چه 

در رشته آزاد و چه در رشته فرنگی بسیار نگاهی حساس و 

همراه با جدیت بوده اســـت که باعث شده نام این باشگاه 

میان کشتی گیران و سایر اهالی کشتی به عنوان یک تیم 

قابل احترام و همیشـــه مدعی مطرح باشد و حالا با صعود 

کشـــتی گیران باشـــگاه به مرحله نهایی لیگ برتر کشتی 

فرنگی، آنها ثابت کردند این احترام بیجا به دست نیامده و 

آنها لایق این احترام هستند. در همین خصوص با سرمربی 

ایـــن تیم تماس گرفتیم و نظرش را درخصوص این رقابت ها 

و رساندن تیمش به مرحله نهایی جویا شویم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با مجید رمضانی را در ادامه می خوانید.

صعود تیم شـــما به مرحله نیمه نهایی لیگ برتر کشـــتی 

فرنگی اتفاق بســـیار ویژه ای بود. این مســـابقات را چگونه 

ارزیابی کردید؟

قبل از هرچیز باید این موفقیت را به مدیران دانشگاه آزاد و تمام 

خانواده دانشگاهی تبریک بگویم و درخصوص سوال شما باید 

این گونه شـــروع کنم که ما در برخی مسابقات با یک تیم طرف 

نبودیم و با یک اســـتان می جنگیدیم و اگـــر در این رقابت ها 

نقشه ای را که از پیش برای رسیدن به موفقیت تعیین کرده بودیم 

با مشـــکل مواجه می شد قطعا امروز نام دانشگاه آزاد اسلامی 

به عنوان یکی از تیم های صعودکننده به مرحله نهایی بین چهار 

تیم دیده نمی شد. هدف ما از روز اول این بود که به عنوان تیم 

دوم به مرحله نهایی برســـیم در این راه سختی هایی را متحمل 

شـــدیم اما خدا را شکر که درنهایت توانستیم به تمامی اهداف 

خود دست پیدا کنیم. مقابل ایران مال از ترکیب اصلی خودمان 

استفاده نکردیم تا بتوانیم با شکست در این رقابت به عنوان تیم 

دوم راهی مرحله بعد شویم. اما در این مسیر اگر مقابل صبای 

کردستان نمی توانســـتیم پیروز از میدان خارج شویم کارمان 

به شدت گره می خورد و شاید نمی توانستیم از این گروه صعود 

کنیم. خدا را شکر می کنم که برنامه ریزی هایمان درست بود و 

حالا در رقابت مرحله بعد هر نتیجه ای را که به دست بیاوریم قابل 

احتـــرام و قابل دفاع خواهد بود چراکه ما با بودجه ای خاص پا 

به این رقابت ها گذاشتیم. رقبای ما چه در گروه خودمان و چه 

در گروه مقابل بودجه های هنگفتی را صرف بستن تیم هایشان 

کرده بودند و اصلا از این نظر با ما قابل قیاس نبودند هرچند در 

مقابل قدرت مالی تیم های رقیب ما هم از کشتی گیران خوب 

و کادرفنی بســـیار بادانش و قوی استفاده کردیم که کار آنالیز 

را به خوبی روی تک تک کشتی گیران خودمان و تیم های رقیب 

انجام دادند و باعث شدند ما به این افتخار برسیم.

شاید حضور تیم ایران مال در گروه شما یک توفیق اجباری 

برای دانشـــگاه آزاد اسلامی به شمار می رفت چراکه حالا تا 

فینال این رقابت ها با این تیم پرمهره روبه رو نمی شوید.

اگر بخواهیم دقیق تر گروه خودمان را آنالیز کنیم به این نتیجه 

می رسیم که تمام تیم های مدعی در گروه ما حضور داشتند و باید 

به این گروه نام گروه مرگ را اختصاص دهیم. شـــما نمی  توانید 

صبای کردستان را نادیده بگیرید و دیدید که همین تیم درمقابل 

ایران مال موفق به کسب نتیجه مساوی شد که کسی فکرش را 

نمی کرد. کار در مرحله گروهی برای ما بسیار سخت تر بود و در 

چندجا هم با مشکلات بزرگی مواجه شدیم. در چند وزن ایراداتی 

را داشتیم که خدا را شکر توانستیم آنها را حل کنیم. تصور من بر 

این است که کار ما در رقابت های فینال به مراتب راحت تر از مرحله 

گروهی است. من به کشتی گیران خودم اطمینان کامل دارم و 

می دانم که آنها چه توانایی هایی دارند و می توانند چه کارهای 

بزرگی صورت دهند.

در نیمه نهایی قرار است با چه تیمی مواجه شوید و شناختی 

از این تیم دارید؟

قرار اســـت برابر ســـیناصنعت ایذه که به عنوان تیم اول از گروه 

مقابل  به مرحله فینال رسیده است قرار بگیریم و خوب این تیم 

را می شناســـیم. این تیم بارها توانسته در رقابت های قهرمانی 

باشگاه های جهان تا مرحله فینال بالا برود و حتی مقام قهرمانی 

این رقابت ها را نیز به دســـت آورده اســـت. ســـیناصنعت ایذه 

به همراه ایران مال دو تیمی هستند که معمولا فینال رقابت های 

باشگاه های جهان را برگزار می کنند و کادرفنی بسیار کاربلد قوی 

و باانگیزه ای را در خدمت دارند. این تیم هم از کشتی گیران بسیار 

خـــوب و ملی پوش بهره می برد و قطعا این موضوع کار را برای ما 

سخت می کند اما با حضور کشتی گیران جوان و نوجوان که انگیزه 

بسیار زیادی در رقابت های مرحله گروهی از خودشان به نمایش 

گذاشتند قطعا می توانیم از این میدان نیز سربلند خارج شویم و 

خودمان را به فینال برسانیم.

با توجه به برگزاری فشرده مسابقات و شرایط کرونایی کشور 

کم وکاستی در این رقابت ها به چشم آمد؟

در گذشته هم به دلیل مواردی خاص تجربه برگزاری بازی ها را 

به صورت متمرکز داشتیم اما شرایط کرونا شرایط بسیار خاصی 

بود که نه تنها ورزش کشـــتی بلکه تمامی ورزش ها را در دنیا با 

اختلال مواجه کرده و باعث شده تا حدودی آمادگی ها و شور و 

هیجان ها  کاهش پیدا کند. اما واقعا من هیچ کم و کاستی در این 

رقابت ها ندیدم و همین که سازمان لیگ توانست این رقابت ها 

را برگزار کند برای اهالی کشـــتی بسیار مهم و قابل احترام بود 

و همین موضوع باعث شد حتی اگر کم و کاستی در رقابت ها 

وجود داشت دیده نشود. البته مسابقات در دور رفت با کیفیت 

به مراتب پایین تر از رقابت های دور برگشـــت برگزار شد و دلیل 

اصلی آن هم این بود که کشتی گیران در مسابقات برگشت از 

لحاظ بدنی آمادگی بیشتری را کسب کرده بودند و اضافه شدن 

کشـــتی گیران خارجی و ملی پوشان تیم ها در رقابت های دور 

برگشت مزید بر علت شد که کیفیت این رقابت ها تا حدود زیادی 

بالا برود. ما باید به دنبال نقاط مثبت برگزاری این مسابقات برویم 

و این را بدانیم که گرفتن مجوز برگزاری رقابت های کشـــتی در 

این شرایط کرونایی کار چندان ساده ای نبود که سازمان لیگ 

برتر کشـــتی توانســـت آن را انجام دهد و حاصلش نیز معرفی 

شدن پدیده های بســـیار زیادی در کشتی فرنگی بوده که در 

آینده بیشتر از آنها خواهیم شنید.

از حضور پدیده ها در رقابت های لیگ برتر کشتی صحبت 

کردید و در لابـــه لای صحبت هایتان نیز به حضور جوانان 

فرنگی کار در تیم دانشگاه آزاد اسلامی اشاره داشتید. کمی 

درخصوص این نفرات جوان و عملکردشان صحبت کنید.

موضوعی که برای ما از روز اول بســـتن تیم فرنگی دانشگاه آزاد 

اسلامی در اولویت قرار داشت این بود که براساس اسم ها به دنبال 

بازیکن نرویم و از نفراتی استفاده کنیم که می توانند آینده کشتی 

فرنگی را تضمین کنند و با نگرش این موضوع که در آینده نزدیک 

تیم ملی قدرتمندی داشته باشیم نفرات مان را جذب کردیم. این 

نفـــرات را از بین جوانـــان و نوجوانانی انتخاب کردیم که اگر در 

این شرایط به حال خودشان رها می شدند قطعا استعدادسوزی 

کرده بودیم و شـــاید باعث می شد به دلیل مشکلات اقتصادی 

برای همیشـــه کشـــتی را کنار بگذارند. نفراتی که ما به خدمت 

گرفتیم سابقه کسب مقام قهرمانی و پنجمی رقابت های کشتی 

جهانی نوجوانان را در کارنامه داشتند و از آنها مقابل ملی پوشان 

بزرگســـال کشورمان اســـتفاده کردیم که برایشان انگیزه های 

بســـیاری را ایجاد کرد و درمقابل نیز توانستند با قراردادی که با 

دانشگاه آزاد اسلامی بسته بودند مبلغی هرچند ناچیز را دریافت 

کرده و مشکلات اقتصادی خود را تا حدودی برطرف کنند. این 

موضوع باعث شد سرمربی محترم تیم ملی نیز به تعریف و تمجید 

از کشتی گیران دانشگاه آزاد اسلامی بپردازد و از آنها به عنوان آینده 

کشتی فرنگی کشور یاد کند.

یکـــی دیگر از مواردی که در ایـــن رقابت ها مورد توجه قرار 

گرفت نکات اخلاقی بود که تیم دانشـــگاه آزاد اسلامی به 

آن پایبند بود.

بله، با توجه به اینکه ما از کشتی گیران نوجوان و جوانان زیادی 

در تیم استفاده می کردیم برای من بسیار اهمیت داشت موارد 

اخلاقی و انضباطی توســـط آنها رعایت شـــود. به همین دلیل 

در اردوهایـــی هم که برگزار کردیم هر کشـــتی گیری به صورت 

ناخواســـته مشکل انضباطی یا اخلاقی از خود نشان می داد با 

برخورد قاطع کادرفنی مواجه می شـــد، البته این برخورد برای 

نشان دادن خودمان نبود و می خواستیم آنها در این سن بدانند 

که در فضای حرفه ای کشتی باید چگونه رفتار کنند تا مبادا در 

آینده به دلیل همین مشکلات آسیبی به خودشان و کشتی کشور 

بزنند. دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان باشگاهی که به علم و اخلاق 

معروف است تلاش خود را کرده که درکنار علم اندوزی ورزشکاران 

مسائل اخلاقی را نیز به آنها گوشزد کند و خوشحالیم که با رعایت 

این موارد توسط کشتی گیران یکی از تیم های بااخلاق رقابت های 

مرحله گروهی باشیم.

تیم شما چقدر شـــانس حضور در جام باشگاه های جهان 

را دارد؟

حضور در این رقابت ها می تواند افتخار بزرگی برای دانشگاه  آزاد 

اسلامی باشد و امیدواریم با توجه به قدرت تیم مان درنهایت این 

اتفاق بیفتد و بتوانیم در رقابت های جهانی نیز پرچم دانشـــگاه 

آزاد اسلامی را بالا ببریم.

مدیران دانشگاه آزاد در این رقابت ها با آن شکل که شما توقع 

داشتید همراه تیم فرنگی بودند و توانستند هر آنچه را که 

شما احتیاج داشتید دراختیارتان قرار دهند؟

جا دارد در ابتدا تشکر بسیار ویژه ای از دکتر لشگری و جناب آقای 

روحانی داشته باشم که در این مدت بسیار زحمت کشیدند تا ما 

با هیچ کم و کاستی ای روبه رو نباشیم و بتوانیم تمرکز خود را روی 

رقابت هایمان معطوف کنیم؛ ضمن اینکه مدیران ارشد در دانشگاه 

آزاد اسلامی زحمات زیادی برای این موفقیت کشیدند. بابت تمام 

این تلاش ها و کمک ها از مدیران دانشـــگاه آزاد تشکر می کنم و 

قطعا اگر زحمت آنها نبود امروز دانشگاه آزاد اسلامی را در ورزش 

به عنوان یک باشگاه ریشه دار نمی شناختند.

برگزاری رقابت های کشتی فرنگی در شرایط کرونایی مشکلی 

را برای تیم های شرکت کننده در این رقابت ها ایجاد نکرد؟

قطعا مشکلاتی وجود داشت و از همه مهم تر این بود که بسیاری 

تلاش می کردند برای دانشگاه آزاد اسلامی در این رقابت ها مشکل 

و حاشیه ایجاد کنند. فعلا نمی خواهم در این خصوص صحبتی 

داشته باشم تا مبادا با دست خودم حاشیه را به تیم وارد کنم اما 

قطعا در پایان رقابت ها ســـاکت نمی نشـــینم و این موضوع را از 

طریق لازم پیگیری می کنم تا تمام مســـائل برای اهالی کشتی 

مشخص شود.

به عنوان ســـوال آخر می خواهم از شـــما بپرسم که آیا برای 

مرحلـــه نیمه نهایی به تقویت تیـــم می پردازید یا با همین 

نفرات ادامه می دهید؟

با توجه به اینکه قصد داریم با مشت بسته در رقابت های فینال 

حاضر شویم اجازه بدهید که فعلا در این خصوص هیچ صحبتی 

نداشته باشم.
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انوری در گفت وگو با »فرهیختگان«: برخی نفرات مان 

را با رضایتنامه محضری جذب کردیم!

 خوشحالم نماینده خوبی برای
اسم بزرگ شهید باغبانی بودیم

تیم کشتی فرنگی دانشگاه آزاد 

اسلامی با کسب دو پیروزی در 

دور برگشت رقابت های لیگ 

برتر برابر صبانور کرمانشـــاه و 

شـــهدای مقاومت بسیج قم، 

به مرحله نیمه نهایی لیگ برتر 

کشـــور صعود کرد. فرنگی کاران دانشگاه آزاد اسلامی، پیش 

از ایـــن با میدان دادن به نوجوانان و جوانان آینده دار، مقابل 

تیم پرمهره بازار بزرگ ایران تن به شکســـت داده اما در دیدار 

تعیین کننده با تیم قدرتمند صبانور کردستان به پیروزی رسیدند 

و در ادامه نماینده قم را هم مغلوب کردند تا راهی نیمه نهایی 

شوند. بی تردید آمادگی بالای جسمانی نفرات تیم دانشگاه آزاد 

در کســـب این موفقیت تاثیر بالایی داشته و در این بین نباید 

از نقش امیرعباس انوری، مربی بدنساز و متخصص تغذیه تیم 

کشتی فرنگی دانشگاه آزاد غافل شد. انوری در این خصوص به 

»فرهیختگان« گفت: »ابتدا به مجموعه بزرگ دانشگاه بابت این 

موفقیت بزرگ تبریک می گویم. ما در گروه مرگ رقابت ها بودیم 

و یکی از سخت ترین گروه ها در تاریخ لیگ به شمار می رفت ولی 

با تیمی کاملا جوان توانستیم نتیجه خوبی بگیریم. بسیاری از 

نفرات مان را از رده نوجوانان و جوانان انتخاب کردیم و برخی  را 

با رضایتنامه محضری توانستیم جذب کنیم.« 

وی ادامه داد: »باید تشکر ویژه داشته باشم از دکتر لشگری که 

در این شرایط حساس کشور به خاطر شیوع کرونا، فضایی را 

ایجاد کردند که با رعایت پروتکل های بهداشتی مجموعه کاملا 

ایزوله در اختیار ما قرار بگیرد و در کنار مجید رمضانی و بهمن 

طیبی توانستیم با چهار تا پنج مرحله اردو، فرنگی کاران تیم را 

به سطحی از آمادگی برسانیم که تیمی مدعی داشته باشیم، 

به طوری که قهرمان دنیا از گرجستان به یک جوان 19 ساله از 

تیم ما باخت. به این نتایج خوب افتخار می کنیم و امیدواریم 

این روند ادامه داشـــته باشد. به نوعی تازه شروع کار ماست و 

حالا که به جمع چهار تیم برتر رسیدیم، تلاش ما این است که 

سهمیه جام باشگاه های جهان را بگیریم که به تالار افتخارات 

دانشگاه آزاد اضافه شود.« 

انوری با اشـــاره به حمایت های دانشـــگاه آزاد اسلامی برای 

آمادگـــی فرنگـــی کاران گفت: »بعد از اخـــذ مجوز برگزاری 

مسابقات لیگ کشتی، دانشگاه با ما به خوبی همکاری کرد 

و ســـریعا مجموعه ای در غرب تهـــران به همراه دو خودرو در 

اختیار ما گذاشت. در هتل این امکان بود که از اعضای تیم 

تست پی سی آر بگیریم و در هر مرحله قرنطینه شدیم و خدا 

را شکر تا امروز هم موردی مثبت نبوده است. به طور کلی این 

امکان را نسبت به سایر تیم ها داشتیم که از یک مجموعه خوب 

استفاده کنیم. خوشحالم این اقدامات نتیجه داد و عیار نفرات 

ما در این مسابقات مشخص شد و قول می دهم جوانانی که 

با اسم دانشگاه آزاد در لیگ مطرح شدند در سال های آینده 

مشتری های زیادی پیدا می کنند و شاید با مبالغ کلان تر به 

تیم های بزرگ تر بروند.« 

مربی تیم کشـــتی فرنگی دانشگاه آزاد درباره برنامه های این 

تیم برای حضوری پرقـــدرت در نیمه نهایی لیگ برتر تصریح 

کرد: »به همراه دو مربی دیگر جلسه خواهیم داشت و تصمیم 

جمعی می گیریم. از روز اول هم با مشورت فعالیت کردیم. جا 

دارد از عرفان انوری هم که در کنار ما حضور داشـــت و کمک 

کرد، تشکر کنم.« 

وی در پایان در پاســـخ به اینکـــه نام گذاری تیم فرنگی به نام 

شهید باغبانی که از شهدای مدافع حرم بود، چقدر در تقویت 

روحیه معنوی تیم تاثیر داشـــت، گفت: »در جلسه ای که این 

نام گذاری صورت گرفت مسئولان دانشگاه به همراه خانواده 

شـــهید باغبانی حضور یافتند. بعد از اینکه خاطره دختر آن 

شـــهید بزرگوار را گوش کردم بسیار ناراحت شدم. گفتم چه 

افتخاری بزرگ تر از اینکه در ورزش اول کشـــور این نام گذاری 

انجام شد و خوشحالیم توانستیم نماینده خوبی برای این اسم 

بزرگ در مسابقات باشیم.« 

سرمربی تیم کشتی فرنگی دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: در گروه مرگ بودیم

یم می خواهیم پرچم دانشگاه را در باشگاه های جهان هم بالا ببر

دانشـــنامه پــایـــــان تـحـصـیــــلات ایـنـجـانــــب امـیـرحـسـیــــن 

دهقانی ســـهرفیروزانی بـــه شـــماره ملـــی 1288081049 در مقطـــع 

ـــاورزی  ـــین های کش ـــاورزی- ماش ـــی کش ـــته مهندس ـــی رش کارشناس

ـــده و  ـــود گردی ـــان مفق ـــد کرم ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس ـــادره از دانش ص

از درجـــه اعتبـــار ســـاقط می باشـــد.

ـــورجه  ـــان سجادی ش ـــب سیداحس ـــی اینجان ـــدرک فارغ التحصیل م

ـــیراز  ـــادره از ش ـــنامه 2563 ص ـــماره شناس ـــه ش ـــیدهادی ب ـــد س فرزن

در مقطـــع کارشناســـی رشـــته مهندســـی پلیمـــر– صنایـــع پلیمـــر 

ـــریال  ـــماره س ـــه ش ـــیراز ب ـــد ش ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس ـــادره از دانش ص

ـــد.  ـــار می باش ـــد اعتب ـــت و فاق ـــده اس ـــود گردی 163004473 مفق

ــگاه آزاد  ــه دانشـ ــدرک را بـ ــل مـ ــود اصـ ــا می شـ ــده تقاضـ از یابنـ

اســـلامی واحـــد شـــیراز بـــه نشـــانی: شـــیراز -کیلومتـــر 5 شـــهر صـــدرا، 

ـــد  ـــا ک ـــزی ب ـــه مرک ـــیراز-  دبیرخان ـــد ش ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس دانش

ـــد. ـــال نمای ـــتی 7198774731 ارس پس

مــدرک فارغ التحصیلــی اینجانــب مســعود رفیعی مفــرد فرزنــد علــی 

بــه شــماره شناســنامه 544 صــادره از کاشــان در مقطــع کارشناســی 

رشــته حقــوق قضایــی صــادره از دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد قــم 

بــه شــماره ســریال 82154263984 مفقــود گردیــده اســت و 

ــدرک  ــل م ــود اص ــا می ش ــده تقاض ــد. از یابن ــار می باش ــد اعتب فاق

ــع  ــم- مجتم ــانی: ق ــه نش ــم ب ــد ق ــلامی واح ــگاه آزاد اس ــه دانش را ب

پردیســان- دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد قــم ارســال نمایــد.
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آگهیمناقصهعمومییکمرحلهای

 شرکت آب و فاضلاب استان گلستان در نظر دارد: مناقصه عمومی یک مرحله ای پروژه های مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید: کلیه 

مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســـناد مناقصه تا ارائه پیشـــنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس:

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه در تاریخ 99/09/15 می باشد.
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توسعه آب

مهلت تسلیم پیشنهادها: تا ساعت 14 روز یکشنبه مورخ 99/10/07

- فیزیک پاکت الف پس از بارگذاری در سامانه ستاد، در مهلت تعیین شده و لاک و مهرشده به دبیرخانه شرکت آب و فاضلاب گلستان تحویل داده شود.

نشانی کارفرما: استان گلستان، گرگان، میدان بسیج،سایت اداری، شرکت آب و فاضلاب استان گلستان

به پیشنهادهای فاقد امضا، مشروط، مخدوش و پیشنهاداتی که بعد از انقضای مدت مقرر در فراخوان واصل شود، مطلقا ترتیب اثر داده نخواهد شد.

لذا پیمانکاران دارای حداقل رتبه 5 رشته ابنیه، می توانند جهت دریافت اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 01732426306)دفتر قراردادها( تماس حاصل نمایند. 
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